



C'Tradition

The C'Tradition looks to the past, combining each era's finest features into a classically elegant watch. The case aims for sobriety and borrows the pure line of the pocket watches which Catorex made in the second half of the 19th century. Large Arabic numerals stand out on the dial, harking back to the 1930s, while the mechanical movement introduces complications that were all the rage in the Belle Époque. ----- Mechanical automatic movement. Steel case. Hours, minutes, seconds, date. Silver-toned dial. Black leather strap with folding clasp. Retail prices: CHF 1,200 USD 1,350 € 990

Movement	Mechanical automatic, decorated ETA 2895-2 calibre
Functions	Hours, minutes, seconds, date
Case	316L steel, 40 mm Curved anti-reflective sapphire crystal Sapphire crystal back Water-resistant to 50 metres
Dial	Silver sunray with minute track Blued hands Small seconds at 6 o'clock Date at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Black crocodile-pattern leather Steel folding clasp



C'Tradition

Fusionnant les époques, la montre C'Tradition puise dans les sources du passé pour livrer un très élégant classicisme. Empruntant sa finesse aux montres de poche que la marque Catorex fabriquait dans la seconde partie du 19e siècle, le boîtier joue la carte de la sobriété. Du cadran se détachent de grands chiffres arabes emblématiques des années 1930, tandis que le mouvement mécanique met en scène des complications typiques de la période Belle Epoque. ----- Mouvement automatique. Boîtier en acier. Heure, minute, seconde, date. Cadran argenté. Bracelet en cuir noir avec boucle déployante. Prix publics : CHF 1'200.- USD 1350.- € 990.-

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre ETA 2895-2 décoré
Fonctions	Heure, minute, seconde, date
Boîtier	Acier 316L, 40 mm Glace saphir incurvée traitée antireflet Fond transparent saphir Etanche à 50 mètres
Cadran	Soleillé argent avec chemin de fer Aiguilles bleues Petite seconde à 6h Date à 3h
Bracelet	Cuir noir avec motif crocodile Boucle déployante en acier